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Z á p i s n i c a  

 
z 11. zasadnutia OcZ, konaného dňa 26.10.2015 na OcÚ v Rudňanoch 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Počet prítomných poslancov OcZ:       9 

Neprítomní – ospravedlnení:      1 p. Dušan  Krestian, p. Martin Hozza 

Neprítomní – neospravedlnení:   

Príchod neskôr:     

Skorší odchod:                 

Začiatok:        15.00 hod 

Koniec:          18.15 hod 

 

 

 

Program: 

  1. Otvorenie 

  2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

  3. Návrhová komisia (p. Rastislav Neuvirth, p. Jozef Ogurčák) 

  4. Overovatelia zápisnice (p. Martin Hozza, p. Dušan Krestian)   

  5. Kontrola plnenia uznesení 

  6. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na roky 2016-2022 – návrhy a  

      pripomienky 

  7. Prerokovanie Správ o výchovno-vzdelávacej činnosti Materských škôl a Základnej školy  

  8. Prerokovanie Zmien rozpočtu obce rozpočtovými opatreniami č. 5/2015 a 6/2015 

  9. Štatút Klubu voľného času obce Rudňany  

10. Výstavba a rekonštrukcia obecných budov formou Štátneho fondu rozvoja bývania  

       a Eurofondov - návrhy 

11. Rôzne 

12. Diskusia  

13. Interpelácia poslancov 

14. Záver  
 

 Bod programu: 

1. Otvorenie 

 

  Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol pán starosta, ktorý privítal 

poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných hostí.  

 

 

 Bod programu: 

2. Schválenie programu rokovania  

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 177/11/2015 

OcZ schvaľuje program rokovania 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 
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Bod programu: 

3. Návrhová komisia  

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č.178/11/2015 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie p. Rastislava Neuvirtha, p. Jozefa Ogurčáka 

Hlasovanie: 

Za:  7 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (p. Neuvirth, p. Ogurčák) 

Neprítomní: 2 

 

 

Bod programu: 

4. Overovatelia zápisnice   

p. starosta vysvetlil, že navrhovaní poslanci sú neprítomní. Preto boli navrhnutí Mgr. Fischer 

a Mgr. Kirnágová. 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 179/11/2015 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice Mgr. Beátu Kirnágovú, Mgr. Petra Fischera 

Za:  7 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (Mgr. Fischer, Mgr. Kirnágová)  

Neprítomní: 2 

 

 

Bod programu: 

5. Kontrola plnenia uznesení 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s kontrolou plnenia uznesení.  

 

 

Bod programu: 

6. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na roky 2016-2022 – návrhy a 

pripomienky 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s vypracovaným návrhom PHSR. 

PhDr. Krajňáková, PhD. pripomienkovala sociálnu stránku a to hlavne spomenuté sociálne 

zariadenia, ktoré už nie sú aktuálne. Taktiež aj inštitúcie treba preveriť a správne pomenovať. 

p. Comba poznamenal, že mu chýba meno kto vypracoval tento program ako aj informácia, 

či tento program bol zverejnený a pripomienkovaný verejnosťou a odbornými komisiami. 

Pripomienkoval, že mu nie je jasné: 

- investícia k verejnému vodovodu, či je nejaká štúdia na jeho realizáciu  

- výstavba bytov v časti obce Zabíjanec, či je reálny termín výstavby 

- osvetlenie futbalového štadiónu – prečo sa to spomína, keď už osvetlenie je  

- tréningová hracia plocha  

- materská škola a komunitné centrum Rochus pri všetkej vyvinutej snahe, či sú finančné 

prostriedky na realizáciu výstavby, či je vypracovaný projekt a či nie je potrebné ho 

prepracovať alebo dopracovať 

p. starosta k projektovej dokumentácii materskej školy a komunitného centra poznamenal, že 

obec sa zapojila do výzvy o poskytnutie finančných prostriedkov na jej realizáciu, ale ani 
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druhýkrát nebola obec úspešná. Zároveň požiadal poslancov obecného zastupiteľstva, aby 

svoje pripomienky doručili spísané na papieri. 

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že v časti A Hospodársky rozvoj nie je nič 

spomenuté. 

  

 

Bod programu: 

7. Prerokovanie Správ o výchovno-vzdelávacej činnosti Materských škôl a Základnej 

školy  

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so spracovanými správami 

o výchovno-vzdelávacej činnosti Materských škôl a Základnej školy. 

Ing. Gazdurová poznamenala, že na zasadnutí obecnej rady mala pripomienky k správe MŠ 

5RPII a to hlavne v názve, lebo materská škola predkladá správ a nie analýzu. Ďalej bolo 

pripomienkované, že v tejto správe sa nespomína vyhláška ministerstva školstva, na základe 

ktorej sa predkladajú takéto dokumenty. 

p. Comba ešte dodal, že rada školy neodporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť túto 

správu. Rada školy musí v tomto dokumente uviesť, či s informáciami súhlasí a či ona ju 

schvaľuje. 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 180/11/2015 

OcZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

Materskej školy s. č. 89 za školský rok 2014/2015 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 181/11/2015 

OcZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

Materskej školy 5RPII za školský rok 2014/2015 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 (p. Comba) 

Neprítomní: 2 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 182/11/2015 

OcZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

Základnej školy s. č. 96 za školský rok 2014/2015 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Fischer) 

Neprítomní: 2 
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Bod programu: 

8. Prerokovanie Zmien rozpočtu obce rozpočtovými opatreniami č. 5/2015 a 6/2015 

p. Šteinerová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva so zmenou rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 5/205, ktorú vykonal pán starosta dňa 30.09.2015: 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b)  zákona č. 369/1990 ZB. o obecnom zriadení  v z. n. p. 

a na základe ods. 2 písmena  a), b), c)  § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v z. n. p., a ods. 2 písmena  a  o zmene a doplnení niektorých 

zákonov predkladám obecnému zastupiteľstvu návrh na rozpočtové opatrenie.   

 

1. Zmena vo výdavkovej časti rozpočtu :                                                                            0 € 

 

Výdaj:                                                                                                                                     0 € 

 

Rekonštrukcia obecných ciest v obci                                 4 41 0610 717002 21                   0 € 

Rekonštrukcia obecných ciest v obci                                 4 41 0451 717002 21                   0 € 

 

Dôvodová správa: 

Z odporúčania kontrolóra obce pri hodnotení plnenia rozpočtu k 30.06.2015 sa zmení funkčná 

klasifikácia z rozvoja bývania na cestnú dopravu. Pričom výdavky sa nemenia. 

 

 

2. Zmena v príjmovej a výdavkovej časti  rozpočtu :                                               + 1 400 € 

 

Príjem:                                                                                                                          + 1 400 € 

 

Príjem z dane za užívanie verejného priestranstva                 41  133012                            50  € 

Príjem z poplatkov mini ihriska, kuka nádoby a ostatné        41  223001                           279 €            

Príjem z pokút Ministerstva vnútra                                         41  222003 4                         30  € 

Príjem za porušenie predpisov záškoláctvo                            41  222003 1                         40  €  

Príjem z poplatkov za vodné bytové jednotky                        41 223001                         1 000 € 

Príjem z odvodov z prevádzkovania hazardných hier            41  292008                               1 € 

 

Výdaj:                                                                                                                           + 1 400 €   

                            

Výdaj na dochádzkový terminál pre MŠ 89                          5.1 41 09111 01 633004       700 € 

Výdaj na dochádzkový terminál pre MŠ 5RPII                    5.1 41 09111 03 633004       700 € 

 

                                                                 

Dôvodová správa: 

Na základe naplnenia príjmu dane za užívanie verejného priestranstva,  z poplatkov za mini 

ihrisko, kuka nádoby, ostatné poplatky,  príjem za služby z bytových priestorov za 

vodné, stočné od nájomníkov. 

Do výdavkovej časti rozpočtu na dochádzkový terminál s kľúčenkami pre obidve materské 

školy. Softvér je spoločný so správou na obecnom úrade.  

Pričom sa celkové príjmy rozpočtu a celkové výdavky navýšia o 1 400 €. 
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3. Zmena vo výdavkovej časti rozpočtu :                                                                            0 € 

 

Výdaj:                                                                                                                                     0 € 

 

Údržba výpočtovej techniky na správe OcÚ                     1.1  41  0111 635002           +   500 € 

Údržba komunikačných rozvodov na správe OcÚ            1.1  41  0111 635004           -    500 € 

 

Výpočtová technika MŠ Rudňany 89                                5.2  41  09111 01 633002    +   400 € 

Materiálové vybavenie MŠ Rudňany 89                           5.2  41  09111 01 633006     -   400 € 

 

Odvod do všeob. zdrav. poisťovní ter. soc. práca             9.5 111  1070  621                +  150  € 

Odvod do ostatných zdrav. poisťovní  ter. soc. práca       9.5 111  1070  623                -   150 € 

 

Dôvodová správa: 

Presun sa týka rozpočtových položiek schválených v rozpočte zo správy OcÚ z položky 

údržba komunikačných rozvodov na údržbu výpočtovej techniky. Na základe požiadavky MŠ 

89 je presun medzi položkami na nákup počítača z položky materiálového zabezpečenia. 

Presun sa týka ter. soc. práce odvodu do zdravotných poisťovní z ostatných poisťovni do 

všeobecnej poisťovne.  

Pričom výdavky sa nemenia. 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 183/11/2015 

OcZ berie na vedomie Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2015, ktorú vykonal 

starosta obce dňa 30.09.2015 podľa § 14 ods. 2 písmena a), b), c) zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. a  doplnení niektorých zákonov. 

Zmenou rozpočtu sa celkové príjmy a celkové výdavky navýšia o  

1 400€. Zároveň sa  tým upravuje finančná časť programového rozpočtu obce pre rok 2015. 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 

p. Šteinerová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom zmeny rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 6/2015: 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b)  zákona č. 369/1990 ZB. o obecnom zriadení  v z. n. p. 

a na základe ods. 2 písmena  a) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v z. n. p. a ods. 2 písmena a  o zmene a doplnení niektorých zákonov 

predkladám obecnému zastupiteľstvu návrh na rozpočtové opatrenie.   

 

Zmeny rozpočtu sa týkajú presunu rozpočtových položiek. 

 

1. Výdavková časť kapitálového rozpočtu-navýšenie a poníženie v týchto položkách:  0 €  

 

Výdaj:                                                                                                                                      0 € 

 

Nákup pozemkov na Zabijanci KN-C par. č. 885/9                4  41 0610 711001       +  1 830 €  

                               

Rekonštrukcia MŠ 5 RP II a Rochus spolufinancovanie         5.1 41 09111 717002   -  1 830 € 
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Dôvodová správa:  
Zmena rozpočtu sa týka presunu vo výdavkovej časti kapitálového rozpočtu z položky  

na položku na nákup pozemkov v časti obce Zabijanec od firmy Rudohorská investičná 

spoločnosť, a. s. , Ing. Kožucha 12,  Spišská Nová Ves  KN-C, parcela č. 885/9, zastavené 

plochy a nádvoria o výmere 1 307 m2  za 1,40 € za m2 na prístupovú cestu a výstavbu 

bytových jednotiek na Zabijanci.  Poníži sa položka rekonštrukcie MŠ spolufinancovanie, 

ktoré sa tohto roku nebudú realizovať.  

Pričom presunom sa nemenia celkové kapitálové výdavky. 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 184/11/2015 

OcZ schvaľuje odkúpenie pozemkov KN-C, parcela č. 885/9, zastavené plochy a nádvoria 

o výmere 1 307 m
2
  za 1,40 € za m

2
 od Rudohorskej investičnej spoločnosti, a. s.  Spišská 

Nová Ves 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 (p. Comba) 

Neprítomní: 2 

 

 

2. Výdavková časť kapitálového rozpočtu-navýšenie a poníženie v týchto položkách:  0 €  

 

Výdaj:                                                                                                                                      0 € 

 

Nákup elektro-centrály – záložného generátora                       11 41 0610 713004      + 3 500 €  

 

Vybudovanie multifunčného ihriska  /volejbal, tenis/              6.2 41 0810 717003     -  3 500 € 

 

Dôvodová správa:  
Zmena sa týka nákupu elektrocentrály, kde je potreba navýšenia o 3 500 € aj so zapojením, 

montážou a s automatickým štartom pre dodávku elektrickej energie pre budovu obecného 

úradu, aby slúžila ako záložný zdroj z dôvodu výpadku elektrickej energie pre potreby 

krízového štábu CO, počas akcií v spoločenskej sále /svadba, jubilea/ a chodu obecného 

úradu. Poníženie rozpočtovej položky kapitálových výdavkov z multifunkčného ihriska   

na ihrisku OŠK.  

Presunom sa nemenia celkové kapitálové výdavky. 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 185/11/2015 

OcZ schvaľuje navýšenie finančných prostriedkov na nákup elektrocentrály, pre potreby 

obce 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 
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Základná škola – Školská jedáleň, Zimné s. č. 96, Rudňany 

 

3. Výdavková časť kapitálového rozpočtu-navýšenie a poníženie v týchto položkách:  0 €  

 

Výdaj:                                                                                                                                      0 € 

 

Nákup kuchynského zariadenia – konvektomatu                    5.3 41 09602  713004   + 5 000 €  

 

Rekonštrukcia MŠ 5 RP II a Rochus spolufinancovanie         5.1 41 09111 717002   -  5 000 € 

 

 

Dôvodová správa:  
Na základe žiadosti zo ŠJ pri ZŠ o zvýšenie rozpočtu predkladá túto zmenu:  

Zmena sa týka nákupu kuchynského zariadenia – konvektomatu. Za účelom poradenstva  

pri kúpe profesionálnych gastrozariadení, v našom prípade sa jedná o kúpu konvektomatu. 

Pozvali sme z firmy Multi Club Phdr. Jozefa Priščáka a prešli naše priestory v kuchyni, 

oboznámili  sme ho s počtom pripravovaných obedov na deň. Po konzultácií s odborníkom 

na dané zariadenie sme došli k záveru, že pre nás je viac praktickejší a výhodnejší väčší 

konvektomat, ktorý nám zabezpečí  lepšiu kvalitu pripravovaných jedál, bezpečnejšiu 

manipuláciu a pri príprave jedál hlavne úsporu energií. Konvektomat je pre našu Školskú 

jedáleň nevyhnutný, nakoľko máme jednu elektrickú rúru mimo prevádzky a jednu vo veľmi 

zlom technickom stave. Nakoľko v schválenom rozpočte máme 8 500 € a potreba je 13 500 €, 

žiadame obecné zastupiteľstvo o navýšenie 5 000 €, aby sme mohli odporúčané zariadenie 

kúpiť.   

Presunom sa nemenia celkové kapitálové výdavky. 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 186/11/2015 

OcZ schvaľuje navýšenie finančných prostriedkov na zakúpenie konvektomatu pre Školskú 

jedáleň 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 187/11/2015 

OcZ schvaľuje Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2015  podľa § 14 ods. 2 

písmena a)  zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. 

p. a  doplnení niektorých zákonov. Zmenou rozpočtu sa celkové kapitálové výdavky nemenia. 

Zároveň sa  tým upravuje finančná časť programového rozpočtu obce pre rok 2015. 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 



 
 

 
 

8 

Bod programu: 

9. Štatút Klubu voľného času obce Rudňany  

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s opraveným Štatútom Klubu 

voľného času. 

PhDr. Krajňáková, PhD. mala pripomienku v §2 bod 2 názov klubu, že tam chýba slovo 

obce ako na titulnej strane. V §5 v starom štatúte sa spomínalo, že predkladá obecnému 

zastupiteľstvu správu o činnosti za uplynulý rok, preto chcela vedieť, či sa to nedopíše aj do 

nového. 

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že nevie kto by to písal. 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 188/11/2015 

OcZ schvaľuje Štatút Klubu voľného času obce Rudňany s účinnosťou od 01.11.2015 

Hlasovanie: 

Za:  7 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 4 (p. Krestian, p. Hozza, p. Comba, p. Čopjan)  

 

 

Bod programu: 

10. Výstavba a rekonštrukcia obecných budov formou Štátneho fondu rozvoja bývania 

a Eurofondov - návrhy 

p. zástupca Neuvirth oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s pracovným stretnutím 

s Ing. Uramom, ktorého sa zúčastnila väčšina poslancov. Vysvetlil, že by bolo dobré sa 

dohodnúť, čo sa bude v obci na budúci rok realizovať cez dotácie z eurofondov. Vysvetli, že 

na zasadnutí obecnej rady padlo rozhodnutie, že obecný podnik sa nebude zakladať a všetky 

akcie, ktoré obec chce robiť, budú sa robiť takou formou ako doteraz, ale aj s pomocou Ing. 

Urama.  Doporučil zaoberať sa zateplením bytových domov 471, 472 a 80.  

p. starosta poznamenal, že mal u seba návštevu z iných odborov, ktoré sa zaoberajú 

výstavbou materských škôl, bytových domov a dotácii zo štátnych fondov a nikto 

nepožadoval, aby mala obec zriadený obecný podnik.  

Mgr. Kirnágová chcela vedieť, prečo obec nebude zriaďovať obecný podnik. 

p. zástupca Neuvirth vysvetlil, že boli na to rôzne názory, tak preto sa od toho upustilo a po 

získaní informácií, že sa dajú získať finančné prostriedky bez podniku tak sa podnik nebude 

zakladať.  

PhDr. Krajňáková, PhD. spomenula zateplenie bytového domu s. č. 80, kde by bola skôr 

potreba najprv vymeniť okná na bytoch a následne riešiť zateplenie tejto budovy. 

Mgr. Fischer poznamenal, že je potrebné sa zaoberať aj bytovým domom Baňa Západ, lebo 

aj toto je nešťastná stavba. 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 189/11/2015 

OcZ schvaľuje vypracovanie žiadostí na Štátny fond rozvoja bývania na zateplenie bytových 

domov s. č. 471, 472, 80 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 
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p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 190/11/2015 

OcZ schvaľuje vypracovanie projektovej dokumentácie na zateplenie bytových jednotiek s. 

č. 471, 472, 80 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 

Bod programu: 

11. Rôzne 

p. starosta predstavil poslancom obecného zastupiteľstva p. Jozefa Koňaka zo spoločnosti 

I.V.A., ktorý prišiel podať informácie záujmu využitia areálu armády v Zimnej doline. 

p. Koňak oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva, že firma I.V.A. má záujem využitia 

týchto priestorov na spustenie výroby náhradných dielov do strojárenského odvetvia a pre 

armádu. 

PhDr. Krajňáková, PhD. chcela vedieť, aký bude mať táto výroba dopad na životné 

prostredie. 

p. Koňak odpovedal, že žiadne. 

Bc. Čopjan poznamenal, že ak sa táto prevádza spustí a budú v nej zamestnaní občania obce 

bude to len plus pre obec. Chcel vedieť, či nevznikne problém pri vývoze týchto zariadení. 

p. Koňak poznamenal, že súčiastky nebudú až také ťažké, aby kamióny mohli spôsobiť 

nejakú škodu na vozovke. 

p. starosta chcel vedieť akým spôsobom sa dorieši prevod majetku z obce na firmu, či sa do 

darovacej zmluvy zapracuje mesačná splátka alebo nejaká iná. 

p. Koňak poznamenal, že to sú veci právne a je na obci za akých podmienok sa tieto budovy 

prevedú na firmu.   

Mgr. Kirnágová chcela vedieť, aké platové ohodnotenie budú mať títo zamestnanci. 

p. Koňak odpovedal, že toto nie je jeho parketa, takže na toto nevie odpovedať. 

p. Comba chcel vedieť, čo vlastne p. Koňak od poslancov potrebuje. 

p. Koňak odpovedal, že Ministerstvo obrany ponúklo obci tieto priestory na odkúpenie. Teraz 

je len na poslancoch, aby sa vyjadrili, či podporia túto víziu a následne je potrebné zaslať list 

s vyjadrením záujmu. Následne firma predloží projekt so zámerom využitia týchto priestorov.  

p. Ogurčák poznamenal, že súhlasí. 

 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva so zápisom 

komisie sociálnej, zdravotnej a bytove. Komisia sa zaoberala prideľovaným uvoľnených 

bytov novým nájomníkom a návrhom rozpočtu na rok 2016. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 191/11/2015 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 1-izbového bytu  s. č. 125/3 p. Danu Šteinerovú od 

01.11.2015 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 
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PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 192/11/2015 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 2-izbového bytu s. č. 245/23 p. Petra Repčáka od 

01.11.2015 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 193/11/2015 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 2-izbového bytu  s. č. 125/1 p. Martinu Tekáčovú od 

01.12.2015 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 

Mgr. Fischer oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so zápisom komisie pre majetok 

a rozpočet obce. Komisia sa zaoberala žiadosťou p. Jendreka o prenájom alebo odkúpenie 

pozemku pre výstavbu garáže. Vysvetlil, že mu bol zaslaný list, v ktorom bol oboznámený 

o možnostiach prenájmu a odkúpenia a o tom, že všetky náklady by si mal hradiť sám. Do dňa 

konania zasadnutia obecného zastupiteľstva sa nevyjadril. 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s ponukou vypracovania 

protipovodňového plánu pre obec.  

Bc. Čopjan poznamenal, či by nebolo výhodnejšie objednať nejaký báger, ktorý by prehĺbil 

koryta potokov, ako za takú čiastku vypracovať takýto plán. 

Mgr. Kirnágová chcela vedieť, či sa nikto iný neprihlásil na vypracovanie tohto 

protipovodňového plánu. 

p. starosta poznamenal, že ešte skúsi zavolať firmu z Prešova a zistiť za koľko by dokázali 

oni vyhotoviť tento plán. 

    

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou p. Milaniakovej 

o pomoc vyregulovania cesty Podbrezová po položení  nového asfaltového koberca, aby jej 

netiekla voda do dvora a následne do domu. 

p. Ogurčák poznamenal, že si bol obhliadnuť danú situáciu a zistil, že je tam jedna rúra, 

ktorá je vyvedená na cestu od p. Cvengroša. Zistil, že je to rúra, ktorá odvádza dažďovú vodu 

z lesa a záhrady od p. Cvengroša. Doporučil, či by nebolo možné nejakým spôsobom odviesť 

túto dažďovú vodu do kanála, ktorý je nižšie na ceste. 

p. starosta poznamenal, že bol obhliadnuť túto situáciu a riešil to aj s p. Stanislavom, či by 

nebolo dobré osadiť tam nejaké obrubníky, aby sa dala odviesť voda do kanála pri spojenej 

škole. 
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Ing. Milaniaková poznamenala, že sa obáva toho, aby sa nezopakovala situácia z roku 2010, 

lebo nová cesta je zvýšená a zle vyspádovaná. 

p. starosta poznamenal, že sa ešte raz pôjde pozrieť na túto vec a skúsi to nejakým spôsobom 

poriešiť. 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou p. Fabriho 

o poskytnutie finančných prostriedkov na publikovanie knihy, v ktorej sa spomína obec 

Rudňany. 

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že podporuje každú takúto aktivitu, ale 

vysvetlil, že obec nemôže sponzorovať takéto aktivity. Preto doporučil, aby sa hľadala cesta 

formou zmluvy a aby p. Fábry doložil, aká časť je venovaná obci, akou finančnou čiastkou 

a na koľko výtlačkov by mala obec prispieť. Následne by sa to zakomponovalo do rozpočtu 

na budúci rok. 

 

 

Bod programu: 

12. Interpelácia poslancov 

p. Ogurčák chcel vedieť, čo s právnymi službami pre obec. 

p. starosta odpovedal, že sa uskutoční výberové konanie.  

 

 

Bc. Čopjan chcel vedieť, či sa bude realizovať rekonštrukcia budovy materskej školy 

a preliezok v záhrade. 

p. starosta poznamenal, že je potrebné, aby pani riaditeľka predložila požiadavky do 

rozpočtu na budúci rok. 

 

 

Bod programu: 

13. Diskusia 

 

 Diskusia prebehla súbežne s prerokovanými bodmi programu. 

 

 

Bod programu: 

14. Záver 

 

 Pán starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť a 11. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 
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Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 26.10.2015 

 

 
Uznesenie OcZ č. 177/11/2015 

OcZ schvaľuje program rokovania 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie OcZ č. 178/11/2015 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie p. Rastislava Neuvirtha, p. Jozefa Ogurčáka 

 

Uznesenie OcZ č. 179/11/2015 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice Mgr. Beátu Kirnágovú, Mgr. Petra Fischera 

 

Uznesenie OcZ č. 180/11/2015 

OcZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

Materskej školy s. č. 89 za školský rok 2014/2015 

 

Uznesenie OcZ č. 181/11/2015 

OcZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

Materskej školy 5RPII za školský rok 2014/2015 

 

Uznesenie OcZ č. 182/11/2015 

OcZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

Základnej školy s. č. 96 za školský rok 2014/2015 

 

Uznesenie OcZ č. 183/11/2015 

OcZ berie na vedomie Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2015, ktorú vykonal 

starosta obce dňa 30.09.2015 podľa § 14 ods. 2 písmena a), b), c) zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. a  doplnení niektorých zákonov. 

Zmenou rozpočtu sa celkové príjmy a celkové výdavky navýšia o  

1 400€. Zároveň sa  tým upravuje finančná časť programového rozpočtu obce pre rok 2015. 

 

Uznesenie OcZ č. 184/11/2015 

OcZ schvaľuje odkúpenie pozemkov KN-C, parcela č. 885/9, zastavené plochy a nádvoria 

o výmere 1 307 m
2
  za 1,40 € za m

2
 od Rudohorskej investičnej spoločnosti, a. s.  Spišská 

Nová Ves 

 

Uznesenie OcZ č. 185/11/2015 

OcZ schvaľuje navýšenie finančných prostriedkov na nákup elektrocentrály, pre potreby 

obce 

 

Uznesenie OcZ č. 186/11/2015 

OcZ schvaľuje navýšenie finančných prostriedkov na zakúpenie konvektomatu pre Školskú 

jedáleň 
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Uznesenie OcZ č. 187/11/2015 

OcZ schvaľuje Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2015  podľa § 14 ods. 2 

písmena a)  zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. 

p. a  doplnení niektorých zákonov. Zmenou rozpočtu sa celkové kapitálové výdavky nemenia. 

Zároveň sa  tým upravuje finančná časť programového rozpočtu obce pre rok 2015. 

 

Uznesenie OcZ č. 188/11/2015 

OcZ schvaľujeŠtatút Klubu voľného času obce Rudňany s účinnosťou od 01.11.2015 

 

Uznesenie OcZ č. 189/11/2015 

OcZ schvaľuje vypracovanie žiadostí na Štátny fond rozvoja bývania na zateplenie bytových 

domov s. č. 471,472,80 

 

Uznesenie OcZ č. 190/11/2015 

OcZ schvaľuje vypracovanie projektovej dokumentácie na zateplenie bytových jednotiek s. 

č. 471, 472, 80 

 

Uznesenie OcZ č. 191/11/2015 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 1-izbového bytu  s. č. 125/3 p. Danu Šteinerovú od 

01.11.2015 

 

Uznesenie OcZ č. 192/11/2015 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 2-izbového bytu s. č. 245/23 p. Petra Repčáka od 

01.11.2015 

 

Uznesenie OcZ č. 193/11/2015 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 2-izbového bytu  s. č. 125/1 p. Martinu Tekáčovú od 

01.12.2015 

 

 
Návrhová komisia:  Rastislav Neuvirth  

    Jozef Ogurčák 

   

     

Overovatelia zápisnice: Mgr. Peter Fischer 

    Mgr. Beáta Kirnágová 

     

 

V Rudňanoch, 06.11.2015 

                                                                                                             Miroslav Blišťan 

                                                                                                                starosta obce 

 

 

 

Zapisovateľ: Benková Ľubica Bc. 

 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam v dĺžke  3 hodiny a  

12 minút. 


